

Date: 30th November, 2023.

Subject: Behavior Marks.

Dear Parents,

Behavior management is crucial for character development, and the **Ministry of Education** emphasizes its role in shaping a resilient nation. Introducing behavior marks, our students will be evaluated based on positive and negative behavior, contributing to a total out of 100. You can scan the QR to find the details about these marks which determine, promotion to the next grade. **The minimum mark eligibility is 50%. Effective December, this policy covers punctuality, attendance, behavior, respect, and more. Marks from September to December will reflect in the Term 1 report card.** For queries, contact your Social Worker Ms. Yomn 0506100264 or email principal@cpschool.uk.
Your cooperation is vital in nurturing robust personalities for a robust nation.

Yours Sincerely,

Dr. Kishor Pillai



Director/Principal



الموضوع: درجات السلوك.

أولياء الأمور الأعزاء:

تعد الإدارة الإيجابية للسلوك أمرًا بالغ الأهمية لتنمية شخصية الطلبة، كما أن وزارة التربية والتعليم تؤكد على الالتزام بها ورصد درجات السلوك وتقييم سلوك الطلبة للحصول على إجمالي درجة السلوك من 100، يمكنكم مسح الرمز للاطلاع على تفاصيل الدرجات التي ستحدد إمكانية انتقال الطلبة للصف القادم مع حد أدنى 50% لدرجة السلوك. اعتبارًا من شهر ديسمبر، سيتم اتباع لائحة السلوك للالتزام بالمواعيد المدرسية والسلوك والقيم الأخلاقية كاحترام ستظهر درجة السلوك من شهر سبتمبر وحتى شهر ديسمبر في شهادات الفصل الدراسي الأول، للاستفسارات يرجى التواصل مع الاخصائية الاجتماعية أ. يمن على الرقم 0506100264 أو إرسال بريد إلكتروني إلى principal@cpschool.uk

تعاونكم معنا سيساهم في بناء شخصية الطلبة في مجتمع قوي ومتوازن.